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Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Stwierdzenie prawomocności. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołów z XXX i XXXI sesji. 
5. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 
6. Informacje Wójta Gminy o pracach między sesjami. 
7. Zapytania i interpelacje. 
8. Uchwały 
a. Nr XXXII/ /10 podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy w formie przetargu 

nieograniczonego ustnego działki numer 29  o powierzchni 0,32 ha wraz z 
budynkiem mieszkalnym w Mątowach Małych. 

b. Nr XXXII/ /10 podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy w drodze przetargu 
nieograniczonego ustnego lokalu mieszkalnego nr 4/B/2 znajdującego się na 
parterze budynku na działce nr 352/29 o powierzchni ogólnej 1343m2 wraz z 
pomieszczeniem gospodarczym połoŜonym na działce nr 352/28 o 
powierzchni ogólnej 1408m2 w Kończewicach. 

c. Nr XXXII/ /10 podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Rady 
Gminy Miłoradz i Komisji Stałych na  2010 roku. 

d. Nr XXXII/ /10 podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia gminnego programu 
profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na 2010 rok. 

e. Nr XXXII/ /10 podjęcie uchwały w sprawie wzniesienia pomnika 
upamiętniającego przymusowy pobyt jeńców wojennych z okresu II Wojny 
Światowej. 

f. Nr XXXII/ /10 podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej w 
roku 2010 przez Gminę Miłoradz dla Powiatu Malborskiego. 

g. Nr XXXII/ /10 podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 
roku 2010 przez Gminę Miłoradz dla Powiatu Malborskiego. 

h. Nr XXXII/ /10 podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na rok 
2010 (zmiana I). 

9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
10. Wolne wnioski i oświadczenia. 
11. Zakończenie obrad.  
       
Ad. 1 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska otworzyła XXXII Sesję Rady Gminy Miłoradz. 
 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska powitała przybyłych Radnych, Wójta Gminy, zaproszonych gości, 
Sołtysów i pracowników urzędu (listy obecności stanowią załącznik Nr 1, 2 i 3 
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do protokołu), stwierdziła na podstawie listy obecności radnych prawomocność 
obrad – na stan 15 radnych udział w posiedzeniu bierze 12 radnych. 
 
Ad. 3 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska odczytała porządek obrad XXXII Sesji, następnie zapytała, kto z 
radnych ma uwagi do porządku obrad. 
 
Radny Pan Władysław Strąk złoŜył wniosek formalny o wycofanie z porządku 
obrad uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w roku 2010 przez 
Gminę Miłoradz dla Powiatu Malborskiego. 
Wyjaśnił, Ŝe radni na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Komisji 
Finansowej dnia 9 lutego w głosowaniu odrzucili projekt uchwały. 
 
Radny Pan Tadeusz Majewski poinformował, Ŝe radni podejmą decyzję po 
uzyskaniu informacji od Starosty Powiatu Malborskiego jak są wydatkowane 
środki finansowe z przyznanej pomocy. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska poddała pod głosowanie wniosek formalny Radnego Władysława Strąka 
o wykreślenie z porządku obrad w pkt 8, ppkt g projektu uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej w roku 2010 przez Gminę Miłoradz dla Powiatu 
Malborskiego. 
 
Wniosek Radnego Władysława Strąka o wykreślenie z porządku obrad ww. 
projektu uchwały w głosowaniu jawnym zostały przyjęte jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska poddała pod głosowanie porządek obrad z przyjętą poprawką. 
 
Porządek obrad XXXII Sesji Rady Gminy Miłoradz z proponowaną 
zmianą w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 4 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska zwróciła się do Radnych, czy wnoszą uwagi do protokołów z 
poprzednich XXX i XXXI Sesji.  
Uwag nie wniesiono. 
 
Protokół z XXX Sesji Rady Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym został 
przyj ęty jednogłośnie. 
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Protokół z XXXI Sesji Rady Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym został 
przyj ęty jednogłośnie. 
 
Ad. 5 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska poinformowała radnych, Ŝe w okresie między sesjami uczestniczyła w 
posiedzeniu konwentu Rady Gminy, na którym omówiono i wyłoniono 
laureatów corocznych nagród DOROTA. Nagrody zostały uroczyście wręczone 
na XXXI sesji Rady Gminy. 
 
Ad. 6 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński przedstawił informację o swojej 
działalności i realizacji zadań w okresie między sesjami.  
Stwierdził, Ŝe zostały ogłoszone przetargi na: 

• wykonanie kanalizacji w miejscowościach Mątowy Wielkie i Pogorzała 
Wieś, 

• wyłonienie inspektora nadzoru ww. inwestycji, 
• wykonanie metodą nakładkową remontu drogi gminnej w Gnojewie. 

Ponadto w miesiącu lutym zostanie ogłoszony przetarg na wykonanie 
podjazdów i parkingów w ośrodkach zdrowia – Miłoradz i Kończewice. 
Poinformował, Ŝe obecnie trwają prace związane z remontami świetlic wiejskich 
na terenie gminy w ramach programu „Odnowy wsi”. 
Stwierdził, Ŝe wstępnie na 24 maja zaplanowano obchody Dnia samorządowca. 
Uroczystość planuje się zorganizować na Zamku w Malborku. 
Ponadto poinformował, Ŝe 18 września planuje się zorganizować Powiatowe 
doŜynki na terenie Miłoradza. 
 
Ad. 7 
Radny Pan Hubert Orczykowski poinformował, Ŝe w Bystrzu chodniki przy 
posesjach prywatnych są odśnieŜane, natomiast przy terenach gminnych są 
zasypane śniegiem. Poprosił aby odcinki chodnika przy terenach gminnych 
odśnieŜyć. 
 
Radny Pan Tadeusz Majewski odczytał fragment protokołu z XXXI sesji, w 
którym jest mowa o braku odśnieŜania odcinka Mątowy Małe – Cygany. Do 
dnia dzisiejszego ten odcinek drogi powiatowej nie jest odśnieŜany, a zapytany 
operator, który odśnieŜa Mątowy Małe stwierdził, Ŝe w wykazie dróg, które ma 
odśnieŜać wymienionego odcinka w kierunku Cygan nie ma. Mieszkańcy, 
którzy posiadają odpowiedni sprzęt sami tą drogę odśnieŜają. 
Poprosił o interwencję w Zarządzie Dróg Powiatowych, aby odcinek drogi 
Mątowy Małe – Cygany był odśnieŜany oraz wyegzekwować od zarządu środki 
finansowe na pokrycie kosztów odśnieŜania jakie ponieśli do dnia dzisiejszego 
rolnicy. 
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Ad. 8 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska poprosiła Z-cę Przewodniczącego Rady Gminy Pana Ryszarda Bolka o 
prowadzenie dalszej części obrad. 
 
a. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy w formie przetargu nieograniczonego 
ustnego działki numer 29  o powierzchni 0,32 ha wraz z budynkiem 
mieszkalnym w Mątowach Małych. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr XXXII/261/10 Rady Gminy Miłoradz z dnia 12 lutego 2010 
roku  w sprawie sprzedaŜy w formie przetargu nieograniczonego ustnego 
działki numer 29  o powierzchni 0,32 ha wraz z budynkiem mieszkalnym w 
Mątowach Małych w głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
 
b. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy w drodze przetargu nieograniczonego 
ustnego lokalu mieszkalnego nr 4/B/2 znajdującego się na parterze budynku na 
działce nr 352/29 o powierzchni ogólnej 1343m2 wraz z pomieszczeniem 
gospodarczym połoŜonym na działce nr 352/28 o powierzchni ogólnej 1408m2 
w Kończewicach. 
 
Sekretarz Urzędu Gminy Pan Rajmund Kossarzecki poinformowała, Ŝe w 
uzasadnieniu do uchwały wpisano ile m2 posiada lokal przeznaczony do 
sprzedaŜy. 
 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński poinformował, Ŝe Pani KruŜycka wystąpiła 
z prośbą o zamianę lokali mieszkalnych, swoją prośbę motywowała chorobą 
męŜa. W wyniku dyskusji członkowie Komisji Społecznej pozytywnie 
zaakceptowali prośbę Pani KruŜyckiej. Po dokonaniu wyceny obu lokali przez 
rzeczoznawcę majątkowego Pani KruŜycka zrezygnowała z zamiany (zbyt 
wysokie koszty remontu).  
Więcej uwag nie wniesiono. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
Uchwała Nr XXXII/262/10 Rady Gminy Miłoradz z dnia 12 lutego 2010 
roku  w sprawie sprzedaŜy w drodze przetargu nieograniczonego ustnego 
lokalu mieszkalnego nr 4/B/2 znajdującego się na parterze budynku na 
działce nr 352/29 o powierzchni ogólnej 1343m2 wraz z pomieszczeniem 
gospodarczym połoŜonym na działce nr 352/28 o powierzchni ogólnej 
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1408m2 w Kończewicach w głosowaniu jawnym została przyjęta 
jednogłośnie. 
 
c. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Rady Gminy Miłoradz i 
Komisji Stałych na 2010 rok. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr XXXII/263/10 Rady Gminy Miłoradz z dnia 12 lutego 2010 
roku  w sprawie przyjęcia planów pracy Rady Gminy Miłoradz i Komisji 
Stałych na  2010 roku w głosowaniu jawnym została przyj ęta jednogłośnie. 
 
d. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki i 
rozwiązywania problemów alkoholowych na 2010 rok. 
 
Radny Pan Tadeusz Majewski zgłosił wniosek formalny o dopisanie w 
harmonogramie pracy komisji na 2010r. w pkt III, ppkt 10 po słowach: 
„DoposaŜenie placu zabaw” słowa: „w Mątowach Małych”. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poddał pod 
głosowanie wniosek formalny Radnego Tadeusza Majewskiego o dopisanie w 
harmonogramie pracy komisji na 2010r. w pkt III, ppkt 10 po słowach: 
„DoposaŜenie placu zabaw” słowa: „w Mątowach Małych”. 
 
Wniosek Radnego Tadeusza Majewskiego w głosowaniu jawnym zostały 
przyj ęte jednogłośnie. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poddał pod 
głosowanie projekt uchwały z proponowaną zmianą. 
 
Uchwała Nr XXXII/264/10 Rady Gminy Miłoradz z dnia 12 lutego 2010 
roku  w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki i 
rozwiązywania problemów alkoholowych na 2010 rok w głosowaniu 
jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
 
e. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie wzniesienia pomnika upamiętniającego przymusowy 
pobyt jeńców wojennych z okresu II Wojny Światowej. 
 
Radny Pan Hubert Orczykowski stwierdził, Ŝe brak jest informacji na temat 
jakiej narodowości byli jeńcy wojenni przetrzymywani w Gnojewie. 
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Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński poinformował, Ŝe w maju planowane jest 
odsłonięcie pomnika. Napis, który będzie umieszczony nie będzie 
wyszczególniał jakiej narodowości byli jeńcy wojenni. Celem jest upamiętnienie 
miejsca po byłym obozie. 
 
Radny Pan Tadeusz Majewski stwierdził, Ŝe podjęcie uchwały jest zasadne, a 
następnie naleŜy uzupełniać informacje o obozie. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek stwierdził, Ŝe 
powinna zostać opracowana pełna informacja na temat obozu jenieckiego. 
Więcej uwag nie wniesiono. Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Uchwała Nr XXXII/265/10 Rady Gminy Miłoradz z dnia 12 lutego 2010 
roku  w sprawie wzniesienia pomnika upamiętniaj ącego przymusowy pobyt 
jeńców wojennych z okresu II Wojny Światowej w głosowaniu jawnym 
została przyjęta jednogłośnie. 
 
f. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej w roku 2010 przez Gminę 
Miłoradz dla Powiatu Malborskiego. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr XXXII/266/10 Rady Gminy Miłoradz z dnia 12 lutego 2010 
roku  w sprawie udzielenia dotacji celowej w roku 2010 przez Gminę 
Miłoradz dla Powiatu Malborskiego w głosowaniu jawnym została przyjęta 
jednogłośnie. 
 
g. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na rok 2010 (zmiana I). 
 
Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik omówiła zmiany w budŜecie 
uwzględniając niepodjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 
roku 2010 przez Gminę Miłoradz dla Powiatu Malborskiego: 
ROLNICTWO I ŁOWIECTWO 
W rozdziale 01010 – Infrastruktura wodociągowa i sanitacyjna wsi zwiększa się 
plan wydatków bieŜących o kwotę 880zł z przeznaczeniem na opłacenie decyzji 
za zajęcie pasa drogowego związanego z budową wodociągu w roku 2009 .  
TRANSPORT I ŁĄCZNOŚĆ 
W rozdziale 60014 – Drogi publiczne powiatowe zmniejsza się plan wydatków 
bieŜących o kwotę 880zł. 
DZIAŁALNO ŚC USŁUGOWA 
W rozdziale 71004 – Plany zagospodarowania przestrzennego zwiększa się plan 
wydatków bieŜących  o kwotę 2.500zł z przeznaczeniem na powołanie 
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Powiatowej Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej w Starostwie 
Powiatowym w Malborku. 
GOSPODARKA KOMUNALNA I OCHRONA ŚRODOWISKA 
W rozdziale 90095 – w Pozostałej działalności zwiększa się plan dochodów 
bieŜących z tytułu wpływów do budŜetu nadwyŜki środków obrotowych o 
kwotę 2.500zł. W związku z likwidacją z dniem 1 stycznia Gminnego Funduszu 
Ochrony Środowiska zwiększa się plan dochodów i wydatków o kwotę 18.494zł 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poprosił o 
wyjaśnienie czy musimy co roku wnosić opłatę dla powiatu od decyzji za 
zajęcie pasa drogowego związanego z budową wodociągu w Miłoradzu. 
 
Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik stwierdziła, Ŝe Starostwo 
Powiatowe wydając nam pozwolenie na budowę w decyzji zaznaczyli, Ŝe ta 
opłata będzie pobierana co roku, taki zapis jest zgodny z ustawą o drogach 
publicznych.  
Więcej uwag nie wniesiono. 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
Uchwała Nr XXXII/267/10 Rady Gminy Miłoradz z dnia 12 lutego 2010 
roku  w sprawie zmian w budŜecie gminy na rok 2010 (zmiana I) w 
głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 9 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński w odpowiedzi na zapytania i interpelacje, 
wyjaśnił, Ŝe za utrzymanie czystości chodników przy posesjach prywatnych 
odpowiadają  właściciele posesji, natomiast za pozostałe odcinki chodników 
odpowiada właściciel drogi, którym jest Zarząd Dróg Powiatowych.   
W sprawie pominięcia odśnieŜania odcinka drogi na odcinku Mątowy Małe – 
Cygany poinformował, Ŝe pismo w tej sprawie zostało wysłane do Starostwa, 
ale do dnia dzisiejszego nie otrzymano odpowiedzi. 
 
Ad. 10 
Wolne wnioski i oświadczenia – brak zgłoszeń. 
 
Ad. 11 
Przewodniczący Rady Gminy Pani Katarzyna Kostrzewa – Rzoska ogłosiła 
zakończenie obrad oraz podziękowała za udział w obradach XXXII Sesji Rady 
Gminy Miłoradz. 

 
 

PRZEWODNICZĄCY RADY 
 

Katarzyna Kostrzewa - Rzoska 


